



中華基督教會桂華山中學法團校董會

The Incorporated Management Committee of
The Church of Christ in China Kwei Wah Shan College
Tel: 25711285 62 Cloud View Road, North Point, Hong Kong

中華基督教會桂華山中學 法團校董會家長校董選舉結果

敬啟者：

本年度法團校董會家長校董選舉投票程序經已完成，並已於 2023 年 6 月 8 日下午四時十五分舉行點票會，共收回選票 144 張，其中 130 張為有效選票，各候選人所得票數如下：

候選人	得票數目
蔡錦藝	63
Dhillon Surjit Singh	33
Tanya Singh	34
廢票	14

根據投票結果，獲得最多選票的 **蔡錦藝女士** 將獲提名註冊為家長校董；而獲得第二最多選票的 **Tanya Singh 女士** 將獲提名註冊為替代家長校董。

落選的候選人，可在本函發出日期起的一星期內，以書面方式向本校法團校董會執行委員會提出上訴，並列明理由。

此致
全體學生家長

中華基督教會桂華山中學



黃仲良校長 謹啟

二零二三年六月九日



中華基督教會桂華山中學法團校董會

The Incorporated Management Committee of
The Church of Christ in China Kwei Wah Shan College
Tel: 25711285 62 Cloud View Road, North Point, Hong Kong

CCC Kwei Wah Shan College IMC Parent Manager Election Results

9th June 2023

Dear Sir/Madam,

The voting process for the IMC Parent Manager Election has been completed and the vote counting meeting was held on 8th June 2023 at 04:15pm. A total of **144** votes were received, of which 130 were valid. The election results are as follows:

Candidate	Votes obtained
Cai Jinyi	63
Dhillon Surjit Singh	33
Tanya Singh	34
Invalid votes	14

Based on the election result, **Ms. Cai Jinyi**, who received the most votes, will be nominated and registered as the Parent Manager while **Ms. Tanya Singh** will be nominated and registered as the Alternate Parent Manager.

Unsuccessful candidates may appeal in writing with supporting reasons to the Executive Committee of the Incorporated Management Committee within one week from the date of announcement of the election results.

Yours faithfully,


Mr. Wong Chung Leung
Principal

